
Zápis z jednání redakční rady Hornopočernického zpravodaje ze 

dne 21.6.2023 

 

 

Přítomni: Iva Rosová 

Zuzana Hubálková 

Ivan Liška 

Jana Víchová 

Lenka Bartáková 

Viktor Kazda 

 

Zapisovatel: Viktor Kazda 

Program: 

1. Odsouhlasení zápisu z minulého jednání RR 

2. projednání používání log příspěvkových a neziskových organizací 

3. Projednání čísla 7/23 HPZ 

Průběh jednání: 

 Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod, redakční rada (dále jen RR) byla 

usnášeníschopná. 

 Odsouhlasen zápis z minulého jednání. 

 Projednáno použití log příspěvkových a neziskových organizací v časopise. RR 

odsouhlasila pokračování v nastaveném grafickém trendu, kde nejsou loga 

používána, především pro jejich konzumaci prostoru časopisu (cca 1,5 strany), a 

z důvodu navýšení ceny tisku.  

 Projednáno upřesnění věty z článku v minulém čísle o historii rybníku Eliška 

 Projednán obsah čísla 7/23 

 

 

Zapsal:  Viktor Kazda 

Zápis schválil: Zuzana Hubálková, Jana Víchová 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

neveřejná část – není zápisem – slouží pouze pro potřeby RR 

 

Témata  (navrhovatel) 

 

Hospody (MV) 

Družba (MV) 

Počernice očima dětí (MV + JV) 

Kapličky a pomníčky (AC) 

Vraždy v HP (JV) 

Cirkusová zimoviště (IL)  

Historie a současnost koupaliště HP a jeho osudy (IR) 

Počernické paneláky (IL) 

Rubrika „Víte, že…?“ (ZH) 


